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Dame en heren, 
 
Gaarne heet ik u allen welkom op onze Algemene Jaarvergadering in 2005, exact 1 
week voor de dag dat wij ons 80-jarig bestaan kunnen herdenken. 
 
Speciaal wil ik een woord van welkom richten tot onze ereleden, de heren Huub 
Borghouts, tevens lid van verdienste en Hub. van Spijk. Ook tot onze leden van 
verdienste een welkom, t.w. mevr. Toos Kuijpers alsmede de heren Frans Mertens, 
Nico van der Hoogt en Henk van Gool. 
 
In het algemeen is het afgelopen jaar voorspoedig verlopen voor onze vereniging. 
Het bruiste van de vele activiteiten waarbij ik wil wijzen op de beide cycli van de 
interne competitie, met elk 3 groepen. Maar vooral dient de aandacht gevestigd te 
worden op de diverse evenementen: de ontmoeting met onze schaakvrienden uit 
Eupen (B) vormde een zeer geslaagde opening van het seizoen. 
Het heel goed verlopen 2e "De Koel"-Rapidtoernooi, het Open ABN-AMRO K.O. 
toernooi en het bijbehorende Zwitsers "troost"-toernooi; alsmede het kortgeleden 
geëindigde 32e Zomertoernooi, voor de 1e maal gesponsord door Peters Interieurs 
Baarlo, ook dat had een geweldig succes. Het levert mogelijk 2 leden op! 
Daarbij kwamen de interne wedstrijden als het Kerstgongtoernooi, het 
Hemelvaarttoernooi en de traditionele ontmoeting Jeugd-Senioren. 
Voorts mogen de gebruikelijke KNSB-competitie voor ons 1e en de LiSB-competities 
voor ons 2e, 3e en 4e team genoemd worden. 
Tenslotte de LiSB-rapidbekercompetitie en de K.O.-Bekercompetitie waarin voor de 
2e maal in successie het sterke Voerendaal 1 werd verslagen en de beker mee naar 
Venlo gebracht. 
 
Voor de verdere resultaten verwijs ik naar het verslag van onze meer dan 
voortreffelijke wedstrijdleider, die "van beroep" in wezen onze penningmeester is, 
maar hij doet de rest er tegenwoordig voor dezelfde prijs (niets dus) gewoon bij. Alle 
lof! 
Een welgemeend woord van dank, onderstreept met een hartelijk applaus, is daarbij 
beslist op zijn plaats. 
 
Bovendien namen regelmatig leden van onze vereniging deel aan dagtoernooien in 
de omgeving, Bergen, Veldhoven (Zeelst), Landgraaf, Nunhem, Hoensbroek en 
Geurts Conserven in de Betuwe. Coördinator was dan altijd, ja wederom Piet 
Thijssen. 
Niet ontbreken mag in deze opsomming het Corus-toernooi in Wijk aan Zee. 
Traditioneel neemt daaraan een grote groep deel aan de weekend-vierkampen 
 
Maar ook onze jeugd is zéér actief, niet alleen in het Grand-prix circuit, maar op 
diverse terreinen, vaak met opmerkelijke successen. Daaraan zal in het verslag van 
de jeugdleider zeker meer aandacht worden besteed. 
 
Ook in financieel opzicht is het afgelopen verenigingsjaar heel goed verlopen. 



Het kapitaal kon met een positieve bijdrage zelfs nog worden vergroot. Dit alles roept 
het beeld op van een florerende vereniging en dat is ook zo! 
Is er dan niets tegengevallen? Ja, helaas is dat toch ook het geval. Meerdere aktieve 
leden, regelmatige deelnemers aan wedstrijden, hebben in het afgelopen jaar tot 
onze spijt bedankt voor het lidmaatschap. Dat waren: Terry van der Veen, Rien 
Waltmans, beiden verdienstelijke oud-bestuursleden, Piet van Genugten en Boeb 
Jacobs. 
Lid werden Adriaan Cloin en Hans Leenders en we hopen op nog een nieuw lid, dat 
spontaan deelnam aan ons Peters Interieurs Toernooi, naar aanleiding van een 
bericht in een krant. We hebben dus redelijk kunnen consolideren in een tijd dat de 
KNSB én de LiSB, resp. duizenden en honderden, leden verliezen. 
Ons jongste lid was ten tijde van de aanmelding nog geen week oud, Emma van 
Spijk. Ook hiervan was Piet Thijssen de aanstichter. Zelf een week eerder opa 
geworden van Tieske, had hij van de familie "opdracht" gekregen een toekomstig 
wereldkampioen schaken op te leiden. 
Hij dacht dus daar een toekomstig wereldkampioene schaken aan toe te kunnen 
voegen, met het bericht dat de nieuwe opa al in de startblokken stond. 
Dat dit zou leiden tot aanmelding van een jeugdlid was voor iedereen een verrassing. 
 
Een nieuw facet was dat PR duidelijk meer aandacht heeft gekregen en dat het in elk 
geval eindelijk meer publiciteit tot gevolg had. Op verschillende14 dagen was een dia 
te zien op Stadsomroep Venlo TV en in "De Trompetter”verschenen meerdere malen 
rondeverslagen van het Peters Interieurs Baarlo Zomertoernooi. 
Van het ABN-AMRO Open kampioenschap van Venlo, ons zomertoernooi zijn op de 
website van LiSB en VSV regelmatig uitslagen en rondeverslagen verschenen. We 
hopen op onze eigen site actueel te blijven en ook meer publicaties van de andere 
activiteiten in de publiciteit te kunnen brengen. 
Ons lid mevr. Ine Wuts kan, in verband met ziekte, niet aanwezig zijn. Gaarne zag ik 
dat alle aanwezigen op bijgaande kaart hun handtekening plaatsen. Met ieders beste 
wensen zal haar die worden toegezonden in de hoop dat voor haar een steun is in de 
wetenschap er beslist aan haar wordt gedacht. 
Dan wil ik hiermee mijn inleiding afsluiten en gaan wij over tot het volgende punt op 
de agenda. 
 
Eerder verschenen in VSV Vizier nr. 1 seizoen 2005-2006, bladzijde 5. 
 


